
 

ZAPISNIK SA 14. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

GRADA CRIKVENICE 

održane dana 03. rujna 2014. godine u 19:00 sati 

 

Nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac, ing., Paulo Krmpotić, Darko Pavlić, 

Kuzman Dokoza, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Ivana Ševerdija, Dino Manestar, 

Branko Kleković, Davorka Vukelić Ljubobratović, Vedran Antić, Marina Baričević, dr. 

sc. Dragan Magaš, Željko Skrbin. 

 Sjednici nije nazočan Damir Lončarić. 

Sjednici su nazočni:  

Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić,  

zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, pročelnica Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za 

financije, turizam i gospodarstvo mr. sc. Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za 

komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu okoliša i imovinu Stanka Car, viša 

savjetnica  za lokalnu samoupravu i odnose s javnošću Melanija-Milat Ružić,  

Vjekoslava Glavan voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i investicije, mr.sc. 

Snježana Sikirić voditeljica Odsjeka za gospodarstvo, turizam i projekte,  direktorica 

EKO Murvice d.o.o. Sonja Polonijo, direktor Murvice d.o.o. Jevgenij Prpić, Igor 

Uremović direktor KTD „Vodovod Žrnovnica“, Josip Stipeč zamjenik direktora KTD 

„Vodovod Žrnovnica“, v.d. ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Irena Krmpotić, 

zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica Dječjeg vrtića "Radost" 

Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara Desiree 

Pečaver, predstavnica Osnovne škole Vladimira Nazora Jadranka Pavelić, 

ravnateljica Ustanove u kulturi „Dr. Ivan Kostrenčić“, Sanja Škrgatić, direktorica TZ 

Grada Crikvenice Marijana Biondić, Tomislav Palalić direktor Zračne luke Rijeka, 

Margareta Goić stručni suradnik Poduzetničkog centra „Vinodol“ d.o.o., Bruno Župan 

predstavnik Kvarnerskog radia, stručna referentica za pripremu sjednica Gradskog 

vijeća i arhivu Dubravka Pobor, predstavnici medija –Anto Ravlić– Novi List. 

 

Aktualni sat 

 Mato Gavran postavlja pitanje zašto još nije dobio odgovor na postavljeno pitanje 

vezano za nabavku i korištenje plovila od strane Lučke uprave. Drugo se pitanje 

odnosi na poduzimanje radnji u svezi izgradnje pomoćnog igrališta, odnosno u kojoj 



je fazi projekt. Zamjenik gradonačelnika odgovara da će se na prvo pitanje odgovoriti 

pisanim putem. Kada se radi o pomoćnom igralištu projekt je već  napravljen. Nakon 

potvrde u urbanizmu pred nama je raspisivanje natječaja. Projekt je nešto obimniji 

radi drenaže i odvodnje oborinskih voda te sredstava koja su predviđena u ovoj 

godini neće biti dostatna, a radi se o  150 000 kuna iz ove godine. U radove će se 

krenuti uskoro a iza 01. siječnja krenuti će se sa novim sredstvima koja smo 

predvidjeli u proračunu za 2015. godinu. 

Igor Posarić postavlja pitanje čistoće i održavanja gradskog trga u Crikvenici. 

Napominje da se masne mrlje nalaze na veloj paladi a posljedica su ugostiteljskih 

djelatnosti u tijeku turističke sezone. Postavlja pitanje tko je odgovoran. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je vidljivo onečišćenje kamena na 

nekoliko lokacija na trgu. Komunalno poduzeće nabavilo je dvije opreme za čišćenje. 

Na lokaciji ispod zastava ostalo je onečišćenje iako se je čistilo ali ne dovoljno. 

Ubuduće se ugostiteljske djelatnosti neće moći obavljati bez adekvatnih podloga. 

Marina Baričević postavlja pitanje zašto će nova autocesta do Žute Lokve imati 2 

ulaza u Novi Vinodolski a u Crikvenici se ne planira ulaz, već u Jadranovu  i iznad 

Selaca na Barbari. Smatra da Crikvenica kao destinacija mora imati jedan ulaz. 

Drugo se pitanje odnosi na sufinanciranje učeničkih i studentskih karata od 25 – 

100% te je zanima za koje se kategorije primjenjuje koji postotak. Nadalje naglašava 

da je Autotrans uveo i blokove koji se po isteku mjeseca ne mogu više koristiti, te 

traži obrazloženje. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da 

Crikvenica kao Grad ima izlaz na dvije lokacije koje su razumne sa pozicije 

konfiguracije terena, jer u središtu same Crikvenice postoji vijadukt. Zamjenica 

gradonačelnika Silvia Crnić naglašava da Grad Crikvenica ima različite modele 

sufinanciranja cijena učeničkih karata. Za srednjoškolce sa područja Grada plaća se 

kompletan prijevoz u srednju školu u Crikvenici. Na putu do Rijeke 25%, 50% i 100% 

je sufinanciranje kod srednjoškolaca i studenata a odnosi se na socijale slučajeve. 

Autotrans je uveo kuponske karte 10 – 20 – 40 kupona – za dvadeset dana 

putovanja. Ukoliko roditelji procjene da neće u mjesecu biti toliko putovanja mogu 

kupiti manji talon karata. U međuvremenu sam dobila i informaciju da se može 

kupon-karta koristiti i idući mjesec uz ovjeru na šalteru poslovnice Autotransa. Novina 

je da Grad sufinancira i prijevoz drugim korisnikom a ne samo Autotransom. 

Željko Skrbin postavlja pitanje da li je moguća ušteda električne energije na 

području Grada kada se radi o javnoj rasvjeti. Danas se puno ulaže na modernizaciju 

rasvjetnih tijela na bazi energetske učinkovitosti. Zanima ga ima li prostora za uštedu 

kao i za poboljšanje ekološke komponente svjetlosnog onečišćenja javne rasvjete. 

Vezano za strategiju gospodarskog razvitka Grada Crikvenice koju je donijelo 

Gradsko vijeće predviđa  se izgradnja pješačkih i biciklističkih šetnica. Da li se može 

očekivati izgradnja šetnice zdravlja od Crikvenice do Selaca. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić naglašava da se može uštedjeti na javnoj rasvjeti.  

Na malim smo novim projektima krenuli sa led rasvjetom. Iako je cijena veća moguće 

je uštedjeti,  isplativije je dugoročno i učinkovitije.  Kada se radi o šetnici zdravlja 



Crikvenica – Selce ne može se osigurati promet u oba smjera zbog pojasa zida i ruba 

obale te se neće ići u projekt šetnice zdravlja. Bez većih ulaganja ne može se ići u taj 

projekt, a to je i županijska cesta. Željko Skrbin se ne slaže sa odgovorom za šetnicu 

zdravlja jer smatra da postoji mogućnost uspostavljanja šetnice na stupovima od 

kolnika prema plaži. Na taj bi se način iskoristio jedan dio ceste a jedan bi dio bio 

montažni, te bi na taj način ljudi imali kontakt s morem. 

Branko Kleković naglašava da je u Novom listu pod naslovom „Manje plaće u 

Gradskoj upravi Crikvenice“ zamjenik Mutavgjić izjavio da su krenuli od sebe što misli 

da je pravi put. U svezi narečenog postavlja pitanje i moli usmeni odgovor za koliko 

su okvirno smanjene plaće gradonačelniku i zamjenicima gradonačelnika i pisani 

odgovor koliko iznose plaće gradonačelnika i oba zamjenika pojedinačno u brutto i 

netto iznosu nakon primjene mjere smanjivanja plaća. Drugo pitanje je kada će 

gradonačelnik i njegovi zamjenici naći za shodno pozvati na sastanak predsjednike 

vijeća mjesnih odbora s područja Grada Crikvenice i s njima razgovarati o važnim 

temama kao što su proračun, komunalna pitanja, institucionalna podrška radu 

mjesnih odbora – jer to u ovom mandatu nisu učinili, a u prošlom samo jednom. 

Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da proces smanjivanja plaća 

nije ugodan – prava su svima jednako umanjena – 7 % te 4, 8 ili 10 % za staž. Za 

neke djelatnike je to 17 %. Naglašava da nismo na to ponosni, ali je takva mjera 

nužna. Gradonačelniku je smanjena plaća prije 3 mjeseca 6-7 % a u prošlom 

mandatu oko 1700 kuna. Sve se to može dati u pisanom obliku. Naglašava da je 

njegova plaća 11 tisuća kuna odnosno nešto više uvećano za prijevoz. Smatra da 

ima solidnu plaću za uvjete u RH ali isto tako smatra da za ono što radi nije dovoljno 

plaćen. Kada se radi o sastancima sa mjesnim odborima odgovara da je predsjednik 

vijeća pokušao svake prve subote u mjesecu sa mjesnim odborima napraviti 

sastanke. Ideja je bila zamišljena da nas čelnike okupi s jedne strane i predsjednike 

mjesnih odbora s druge strane. Međutim nisu se svi odazvali. Ukoliko se smatra da je 

to potrebno organizirati će se sastanci ponovo. Predsjednik Gradskog vijeća 

naglašava da je na sastancima dvaju mjesnih odbora organiziran i dolazak 

predstavnika komunalnih poduzeća gdje se je raspravila i komunalna problematika 

mjesta. Branko Kleković naglašava da iz članka u Novom listu nije razvidno da li se 

smanjenje plaća odnosi samo na djelatnike ili i na gradonačelnika i zamjenike te je iz 

tog razloga postavio pitanje, a očito je da se odnose samo na djelatnike. Kada se 

radi o sastancima sa mjesnim odborima bila su samo dva sastanka i to na inicijativu 

predsjednika Gradskog vijeća, a koliko je poznato gradonačelnik predlaže proračun. 

Predsjednik Gradskog vijeća dodaje da su bila tri sastanka i da su se istima odazvali 

mjesni odbori koji inače surađuju a to je MO Dramalj i MO Jadranovo. MO Selce, MO 

Crikvenica centar i MO Crikvenica zapad nisu nikada zvali predsjednika Gradskog 

vijeća na sastanak a ni za bilo kakvu pomoć a koja je u svezi rada Gradske uprave. 

Dino Manestar prije postavljanja pitanja naglašava da je pismenim putem 

predsjedniku Gradskog vijeća uputio dopis kojim ukazuje na povredu Poslovnika 

vezano za odgovore na vijećnička pitanja koja se ne dostavljaju vijećnicima. Radi se 



o pitanjima sa pretprošle sjednice i to pitanje Vedrana Antića koje se odnosi na 

članove Nadzornog odbora EKO Murvice i njihove naknade te pitanje Branka 

Klekovića vezano za Caffe bar Palada. Prvo pitanje postavlja gradonačelniku 

naglašavajući da je u prošlom mandatu uveo dobru praksu – dan za građene, pa ga 

zanima da li taj dan i dalje postoji i koji su najčešći problemi građana. Za direktoricu 

Polonijo postavlja pitanje vezna za reciklažno dvorište u Jadranovu i traži da se 

usmeno o istom da informacija, jer su sve učestaliji strahovi mještana da će isto biti 

po uzoru na Duplju. Treće pitanje odnosi se na namjeru kupovine prostora 

Karlovačke pivovare o kojem se je govorilo na prošloj sjednici. Četvrto je pitanje koje 

postavljaju vlasnici ugostiteljskih objekata na Trgu Stjepana Radića a vezano za 

tende – nadstrešnice koje se za vrijeme kišnih dana ne mogu koristiti, a što je izrazito 

bilo ove turističke sezone zbog velikog broja kišnih dana. Gradonačelnik odgovara da 

je prošli mandat primao građane srijedom, a ovaj mandat to je svakodnevno i 

naglašava da nikoga nikada nije odbio. Sonja Polonijo direktorica EKO Murvice 

odgovara da je Gradsko vijeće donijelo jednoglasnu odluku da se napravi reciklažno 

dvorište a što je i zakonska obveza Grada. Ne treba biti bojazni jer će sadržaji 

zelenih kanti – mješani otpad i dalje ići na Duplju, dok će ostali sadržaji ići u 

reciklažno dvorište – sekundarne sirovine kao papir, plastika metalne konzerve, 

tekstil, te se planira i mala kompostarna zelenog otpada. Naglašava da je cijena 

Duplje 47 eura po toni, dok će cijena Marinšćine biti daleko veća a spominje se čak 

160 eura po toni. U interesu nam je da plaćamo manju cijenu. Kompostarne bi 

omogućile da građani besplatno dobivaju kompost, a iste bi nam olakšale 

deponiranje sa zelenih površina. Reciklažno je dvorište ustvari sortirnica u kojoj se 

sortira plastika po frakcijama, papir, karton i slično. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić naglašva da je reciklažno dvorište ekološki  objekat u kojem se gospodari 

sa smećem a ne baca ga se. To je zatvoren moderan pogon u kojem se vrši 

prešanje, stavljajnje na palete odnosno pakiranje za daljnje tržište. Kada se radi o 

objektu Karlovačke pivovare – hali nije se mogućnost do kraja odbacila ali isti prostor 

nije toliko velik da bi se u njemu mogle održavati neke manifestacije. Na trgu 

Stjepana Radića postavljene su tende – nadstrešnice koje prvenstveno štite od 

sunca i na istom prostoru se neće dozvoliti nikakvo zatvaranje jer Trg kao takav ne 

smije biti prekinut. Kada se radi o odvodnji vode nakupljene od kiše  problem je 

odvodnje iz svakog lijevka što će se do iduće sezone pokušati riješiti. 

Vedran Antić potiče pitanje koje je postavio Igor Posarić i naglašava da je problem 

čišćenja Trga Stjepana Radića istaknut na Nadzornom odboru Turističke zajednice, 

pa postavlja pitanje i traži pisani odgovor koliko je potrošeno za čišćenje trga do 30. 

listopada 2014. godine. Traži usmeni odgovor od zamjenika gradonačelnika 

Mutavgjića da li razmišlja da se taj isti kamen ne stavi na Selački trg. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić naglašava da kamen koji će se postaviti na trg u 

Selcu ovisi o projektantu – kamen mora biti otporan na vodu. Problem je naći kamen 

koji bi zadovoljio tehničke zahtjeve i veoma je skup. Sonja Polonijo odgovara da  

čišćenje trga što se tiče metenja ne povećava troškove. Nabavljen je i radni stroj uz 

pomoć Fonda za zaštitu okoliša. Nadograđivanje tog stroja omogućiti će i čišćenje 



kamene površine. Kada se radi o troškovima do 30. listopada pokušati ćemo 

odgovoriti pismeno ukoliko se iznosi daju izdvojiti. 

Darko Pavlić postavlja pitanje što je sa projektima marine, agrozone, pomoćno 

nogometno igralište, dvorana kod nove škole, groblje. Drugo se pitanje odnosi na 

pritužbu građana da su neke učionice u  školi Zvonka Cara dosta vlažne i kod velikih 

kiša u prizemlju čak i neki  prozori propuštaju vodu. Postavlja pitanje da li je ista 

oštećenja moguće popraviti. Zamjenik gradonačelnika  Veselko Mutavgjić odgovara 

da Grad redovno izdvaja sredstva za održavanje  škola te da je stanje u školama 

dobro. Za marinu navodi da je prije nekoliko sjednica odgovorio da se nakon 

usvajanja prostornog plana mora riješiti granica marine sa Županijom. S time se 

stječu uvjeti za raspisivanje natječaja. Još se ne može točno reći da li će to biti do 

kraja godine ili početkom nove, ali sa ovime je naš posao završen. Agrozona i groblje 

su projekti vezani uz državu. Još je važno za spomenuti da je trg Selce dobio zeleno 

svjetlo i u fazi je intenzivnog projektiranja. Predsjednik Gradskog vijeća napominje da 

se konkretiziraju pitanja a ukoliko vijećnik traži detaljnije obrazloženje o nekom 

projektu može se doći interesirati kod zamjenika u ured. Ravnateljica osnovne škole 

Desiree Pečaver odgovara da je prilikom izlijevanja Dubračine iz korita i za vrijeme 

velikih kiša došlo do oštećenja na mnogim objektima pa tako i na školi. Radi se o tri 

učionice a ne o cijeloj školi. Učionice koje su se ovlažile  nalaze se u suterenu i u 

istima su aktivirani  odvlaživači.  

Kuzman Dokoza postavlja pitanje korištenja domova u Selcu, Dramlju i Jadranovu. 

Za dom u Dramlju ima dosta zainteresiranih udruga te se postavlja pitanje kako i na 

koji način koristiti dom obzirom da nemamo osobu zaduženu za nadzor. Drugo 

pitanje je da li je u obuhvatu  UPU Omorike i lučica Omorika. Zamjenica 

gradonačelnika Silvia Crnić odgovara da idealno rješenje za funkcioniranje domova 

još nije nađeno te je grad spreman primiti sugestije i prijedloge kako upravljati 

domovima. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je lučica 

Omorika u obuhvatu UPU Omorika. 

Paulo Krmpotić postavlja pitanje u svezi trga u Selcu, u kojoj je fazi, koje faze 

slijede i kada se može očekivati početak radova. Gradonačelnik odgovara da je 

ugovoreno projektiranje – rok je 90 dana za izradu projekta i sve dalje ide svojim 

tokom. Naglašava da imamo više iskustva pa se nada bržem tijeku radova nego u 

Crikvenici. 

Davorka Vukelić postavlja pitanje gradonačelniku da li  koristi službeno vozilo 24 

sata dnevno. Gradonačelnik odgovara da koristi službeno vozilo onoliko koliko ima 

zakonsko pravo i dodaje da je dosta skroman jer koristi Hunday koji košta oko 70 000 

kuna. 

Zdravko Pernar pita koji je razlog da web kamera na trgu u Crikvenici ne radi već 

šest mjeseci. Marijana Biondić direktorica TZ odgovara da zbog vremenskih prilika 

dolazi često do zastoja i problema ali upravo smo provjerili i radi. 



 

Prije prelaska na dnevni red predsjednik Gradskog vijeća Lovorko Gržac preložio je 

odgodu točke 5. predloženog dnevnog reda Izvješće o radu KTD „Vodovod 

Žrnovnica“ a kako je to predložio Odbor za financije i proračun, a iz razloga jer isti 

nije potvrđen od strane Nadzornog odbora KTD. Članovi Gradskog vijeća 

jednoglasno su prijedlog prihvatili pa je predsjednik predložio slijedeći 

    D n e v n     r e d   : 

1.  Verifikacija Zapisnika sa 13. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Izvješće o poslovanju Jadran d.d.  01.01.-31.12.2013.,  
3. Izvještaj o radu Lokalne akcijske grupe LAG Vinodol,  
4. Izvještaj o poslovanju GKTD “Murvica” d.o.o. Crikvenica za razdoblje 01.01.-
31.12.2013. godine  
5. Izvješće o poslovanju Radio DJ Crikvenica za 2013. godinu  
6. Izvještaj o radu Poduzetničkog centra Vinodol d.o.o. Novi Vinodolski za 2013. 
godinu, 
7. Izvješće o poslovanju Zračne luke Rijeka za 2013. godinu,  
8. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Omorika  
9. Prijedlog odluke o donošenju Ciljanih izmjena i dopuna Urbanističkog plana 
uređenja Crikvenica centar  
10. Izvješće o trošenju proračunske zalihe za mjesec rujan 2014. godine  
11. Izviješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata za izbor članova i 
zamjenika članova Savjeta mladih Grada Crikvenice i izbor članova i zamjenika 
članova Savjeta mladih  
 

TOČKA 1.  Verifikacija Zapisnika sa 13. Sjednice Gradskog vijeća Grada 

Crikvenice 

 Primjedbi na Zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća nije bilo  te je sa  

 16 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV  
 0 SUZDRŽANIH glasova 
donijet slijedeći 
Z a k l j u č a k 
Verificira se Zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća. 
 
TOČKA 2. Izvješće o poslovanju Jadran d.d. 01.01.-31.12.2013. godinu 
 
Izvješće o poslovanju Jadran d.d. 01.01.-31.12.2013. obrazložio je predsjednik 
Uprave Jadran d.d. Dino Manestar. 
U raspravi su učestvovali Željko Skrbin, Dino Manestar. 
 
Vijećnici su sa  
16 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 



 
donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju Jadran d.d. 01.01.-31.12.2013. 
 
TOČKA 3. Izvještaj o radu lokalne akcijske grupe LAG Vinodol 
 
Izvještaj o radu lokalne akcijske grupe LAG Vinodol obrazložio je gradonačelnik. 
U raspravi su učestvovali Branko Kleković, Davorka Vukelić Ljubobratović i 
zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić. 
 
Vijećnici su sa  
16 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
 
donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvještaj o radu lokalne akcijske grupe LAG Vinodol. 
 
TOČKA 4. Izvještaj o poslovanju GKTD „Murvica“ d.o.o. Crikvenica za razdoblje 
01.01.-31.12.2013. godine 
 
Izvještaj o poslovanju GKTD „Murvica“ d.o.o. Crikvenica za razdoblje 01.01.-
31.12.2013. godine obrazložila je direktorica EKO Murvice d.o.o. Sonja Polonijo. 
U raspravi su učestvovali Dino Manestar, Paulo Krmpotić, Darko Pavlić i Sonja 
Polonijo. 
 
Vijećnici su sa  
14 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
 
donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvještaj o poslovanju GKTD „Murvica“ d.o.o. Crikvenica za razdoblje 
01.01.-31.12.2013. godine. 
 
TOČKA 5. Izvješće o poslovanju Radio DJ Crikvenica za 2013. godinu 
 
Izvješće o poslovanju Radio DJ Crikvenica za 2013. godinu obrazložio je 
gradonačelnik. 
U raspravi je učestvovao Dino Manestar. 
 
Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
6 SUZDRŽANIH glasova 
 
donijeli 



Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju Radio DJ Crikvenica za 2013. godinu 
 
TOČKA 6. Izvještaj o radu Poduzetničkog centra Vinodol d.o.o. Novi Vinodolski 
za 2013. godinu 
 
Izvještaj o radu Poduzetničkog centra Vinodol d.o.o. Novi Vinodolski za 2013. godinu 
obrazložila je predstavnica Poduzetničkog centra Vinodol Margareta Goić. 
 
Vijećnici su sa  
16 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
 
donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvještaj o radu Poduzetničkog centra Vinodol d.o.o. Novi Vinodolski za 
2013. godinu. 
 
TOČKA 7. Izvješće o poslovanju Zračne luke Rijeka za 2013. godinu 
 
Izvješće o poslovanju Zračne luke Rijeka za 2013. godinu obrazložio je direktor 
Uprave Tomislav Palalić. 
 
Vijećnici su sa  
16 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
 
donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju Zračne luke Rijeka za 2013. godinu. 
 
TOČKA 8. Prijedlog odluke o izradi UPU Omorika (Dramalj-Crikvenica) T1 
 
Prijedlog odluke o izradi UPU Omorika (Dramalj-Crikvenica) T1 obrazložio je 
zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
U raspravi su učestvovali Branko Kleković i Vjekoslava Glavan. 
 
Vijećnici su sa  
16 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
O D L U K U  
o izradi UPU Omorika (Dramalj-Crikvenica) T1 
 
 



TOČKA 9. Prijedlog odluke o donošenju ciljanih izmjena i dopuna UPU 
Crikvenica centar 
 
Prijedlog odluke o donošenju ciljanih izmjena i dopuna UPU Crikvenica centar 
obrazložio je zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
U raspravi su učestvovali Igor Posarić, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 
Dino Manestar i Branko Kleković. 
 
Vijećnici su sa  
12 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
O D L U K U 
o donošenju ciljanih izmjena i dopuna UPU Crikvenica centar. 
 
TOČKA 10. Izvješće o trošenju proračunske zalihe za mjesec rujan 2014. 
godine 
 
Izvješće o trošenju proračunske zalihe za mjesec rujan 2014. godine podnio je 
gradonačelnik. 
U raspravi su učestvovali Branko Kleković, Marina Baričević i zamjenica 
gradonačelnika Silvia Crnić. 
 
Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
6 SUZDRŽANIH glasova 
 
donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prima se na znanje Izvješće o trošenju proračunske zalihe za mjesec rujan 2014. 
godine. 
 
TOČKA 11. Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata za izbor 
članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Crikvenice i izbor članova i 
zamjenika članova Savjeta mladih 
 
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje dr. Dragan Magaš podnio je Izvješće. 
U raspravi je učestvovao Branko Kleković. 
 
Vijećnici su sa  
16 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
 
 
 
 



donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata za izbor 
članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Crikvenice. 
 
Pristupilo se je izboru članova i zamjenika članova Savjeta mladih. 
Izbor je proveden u sastavu: Lovorko Gržac, Branko Kleković i Zdravko Pernar, uz 
pomoć predstavnika Grada Jasminke Citković, Melanije Milat Ružić i Dubravke 
Pobor. Nakon provedenog izbora predsjednik Gradskog vijeća objavio je rezultate 
kako slijedi: 
 

1. BARAC IVANA (član) 

PLUKAVEC ALEN (zamjenik člana) 

05.08.1993. 

27.05.1986. 

UDRUGA ZA NARODNE 

OBIČAJE „DUGA“ 
11 

2. BRKIĆ MARTIN (član) 

RAKLJA JOSIP (zamjenik člana) 

03.09.1993. 

01.10.1991. 

UDRUGA ZA NARODNE 

OBIČAJE GORNJI KRAJ 

„LADVIĆ“- CRIKVENICA 

11 

3. GRACIAN ČOP (član) 

ŠEGULJA VEDRANA (zamjenik člana)  

12.04.1994. 

21.07.1994. 

MLADEŽ HDZ GRADA 

CRIKVENICE 
10 

      4. KRMPOTIĆ DARIO (član) 

GRUBIŠIĆ ANTONIA (zamjenik člana) 

13.01.1992. 

24.01.1994. 

MLADEŽ HDZ GRADA 

CRIKVENICE 
10 

5. MANESTAR SANDI (član) 

GRUBIŠIĆ KRISTINA(zamjenik člana) 

23.12.1988. 

27.09.1989. 

FORUM MLADIH SDP 

CRIKVENICA 
7 

6. MIŠKULIN STEVANIĆ MARINKO (član) 

MARTIĆ GORAN (zamjenik člana) 

23.08.1987. 

27.04.1988. 

UDRUGA ZA NARODNE 

OBIČAJE GORNJI KRAJ 

„LADVIĆ“- CRIKVENICA 

11 

7. PAVLIČEVIĆ VEDRAN (član) 

BARTULAC IVANA (zamjenik člana) 

29.06.1991. 

05.01.1985. 

MLADEŽ HDZ GRADA 

CRIKVENICE 
9 

8. PELIĆ IVA (član) 

VISKOVIĆ ANTONIO (zamjenik člana) 

06.04.1987 

29.11.1990. 

FORUM MLADIH SDP 

CRIKVENICA 
7 

9. PERIČIĆ MARIJANA (član) 

RADIL FILIP (zamjenik člana) 

04.06.1993. 

26.11.1988. 

FORUM MLADIH SDP 

CRIKVENICA 
15 

10. PREC MORONA (član) 

PAVELIĆ MARINO (zamjenik člana) 

26.06.1992. 

10.12.1994. 

HRVATSKA STRANKA 

PRAVA DR. ANTE 

STARČEVIĆA 

10 

11. RADIL LUKA (član) 

KOŠULJANDIĆ ELENA (zamjenik člana) 

24.03.1985. 

30.11.1988. 

FORUM MLADIH SDP 

CRIKVENICA 
7 

12. TOMIĆ VEDRAN (član) 

TABAKO RENATO (zamjenik člana) 

26.10.1988. 

14.04.1988. 

MLADEŽ HDZ GRADA 

CRIKVENICE 
11 

        



 Predsjednik  Gradskog vijeća Grada Crikvenice utvrđuje da su u Savjet mladih 

Grada Crikvenice izabrani:  

1. PERIČIĆ MARIJANA kao član i RADIL FILIP kao zamjenik člana, predlagatelj: 

FORUM MLADIH SDP CRIKVENICA, s dobivenih 15 glasova, 

2. BARAC IVANA kao član i PLUKAVEC ALEN kao zamjenik člana,predlagatelj: 

UDRUGA ZA NARODNE OBIČAJE „DUGA“, s dobivenih 11 glasova, 

3. BRKIĆ MARTIN kao član i RAKLJA JOSIP kao zamjenik člana, predlagatelj: 

UDRUGA ZA NARODNE OBIČAJE GORNJI KRAJ „LADVIĆ“- CRIKVENICA, sa 

dobivenih 11 glasova, 

4. MIŠKULIN STEVANIĆ MARINKO kao član i  MARTIĆ GORAN kao zamjenik 

člana, predlagatelj: UDRUGA ZA NARODNE OBIČAJE GORNJI KRAJ „LADVIĆ“- 

CRIKVENICA, s dobivenih 11 glasova, 

5. TOMIĆ VEDRAN kao član i TABAKO RENATO kao zamjenik člana, predlagatelj: 

MLADEŽ HDZ GRADA CRIKVENICE, s dobivenih 11 glasova 

6. GRACIAN ČOP kao član i ŠEGULJA VEDRANA kao zamjenik člana, predlagatelj: 

MLADEŽ HDZ GRADA CRIKVENICE , s dobivenih 10 glasova, 

7. KRMPOTIĆ DARIO kao član i GRUBIŠIĆ ANTONIA kao zamjenik člana, 

predlagatelj: MLADEŽ HDZ GRADA CRIKVENICE, s dobivenih 10 glasova  

8. PREC MORONA kao član i PAVELIĆ MARINO kao zamjenik člana,  predlagatelj: 

HRVATSKA STRANKA PRAVA DR. ANTE STARČEVIĆA, s dobivenih 10 glasova 

9. PAVLIČEVIĆ VEDRAN kao član i BARTULAC IVANA kao zamjenik člana, 

predlagatelj: MLADEŽ HDZ GRADA CRIKVENICE, s dobivenih 9 glasova. 

Dovršeno u 21,00 sat. 

Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu   
        Dubravka Pobor,v.r.    Lovorko Gržac, ing. 
 
 


